

(中方候选人用)

青年科学家国际合作伙伴奖候选人声明

本人充分了解了中国科学院青年科学家国际合作伙伴奖(下简称:青年伙伴奖)的有关内容和申报要求。

(1) 本人知晓并同意被推荐参评青年伙伴奖;

(2) 本人同意向中国科学院提交包括但不限于个人基本信息和简历在内的与奖项评审直接相关的材料;

(3) 本人确保向中国科学院 XXX 研究所提供的材料真实有效、准确完整且不涉及敏感信息;

(4) 本人知晓并同意提供的信息,包括照片、视频、文件和文字资料可被用于该奖项的报道和宣传。

姓名(打印):

签字:

日期:

(for foreign nominee)

**Nominee Statement on International Partnership Award for Young
Scientists of Chinese Academy of Sciences**

After fully communicating with the Institute of XXX of Chinese Academy of Sciences, I fully understand the relevant contents and declaration requirements of the International Partnership Award for Young Scientists of Chinese Academy of Sciences (CAS-IPAYS).

- (1) I acknowledge and agree to be nominated for the CAS-IPAYS;
- (2) I agree to submit necessary material for the evaluation of the CAS-IPAYS, including but not limited to personal basic information, resume, and other related.
- (3) I ensure that the materials provided to the Institute of XXX of CAS are true and effective, accurate and complete and do not involve sensitive information;
- (4) I acknowledge and agree that the information provided, including photos, videos, documents and text, may be used for the coverage and promotion of the CAS-IPAYS.

Name (printed): _____

Signature: _____

Date: _____